
 

Notulen Algemene ledenvergadering Aqua Bedum d.d. 22-03-2022 1 
 2 
Aanwezig: Martine Jannenga, Christiaan Vlas (jeugdbestuur), Rik Bos, 3 
Bestuur: Willem-Jan Vreeling, Mark Brinkhuis, Petra Hoekstra, Janneke Oosterhuis. 4 
MKA: Henk Robbe. 5 
 6 
Een welkomstwoord van Willem-Jan om 20.07 uur. 7 
Yvonne Mulder wordt voorgesteld, ze gaat de facturen regelen om Petra te ontlasten en eventueel 8 
het penningmeesterschap over te nemen. 9 
 10 
Ingekomen van Constance:  11 

• Hoe gaat het met de wedstrijden, zijn er nog wedstrijdzwemmers. 12 
• Nieuwe zwemkleding voor de wedstrijdzwemmers. 13 
• Meer reclame, om het aanbod van Aqua Bedum duidelijk te maken. 14 
• Het aanbod van zwemdiploma’s vergroten bijvoorbeeld aqua-sportief voor kids.  15 
• Meer doen met media, via Instagram filmpjes met trucjes en/of   instructie. Hierbij om 16 

denken dat we toestemming van de ouders hebben.      17 
 18 
De notulen van ALV 2021 doorgenomen: 19 
Een paar punten: De ledenadministratie wordt verbeterd en van de wedstrijden ging alleen de 20 
vierkamp door.  21 
 22 
Het ledenaantal blijft rond de 107. Nieuwe leden zijn vooral kinderen die na hun C-diploma 23 
doorstromen en zwemmers via Het Hogeland sportinfo. 24 
 25 
De KNZB wedstrijden lagen stil vanwege de pandemie. Weinig wedstrijdzwemmers op dit moment. 26 
En een groot gebrek aan officials! 27 
Er is een gebrek aan enthousiasme van de leden en er is net een groep gestopt. 28 
Er ligt een enquête klaar om te onderzoeken. We proberen er kinderen bij te krijgen voor de 29 
wedstrijden en eventueel ouders voor begeleiding en klokken. 30 
Wedstrijdzwemmers zijn op dit moment; Christiaan, Nathalie en Jordy, Annelies, Jasper, Ruby. 31 
Henk Jelsema en Mark Eisinga zijn de enige twee officials. 32 
 33 
Trainers die zijn vertrokken; Elizabeth, Ivana en Iris. 34 
Nieuwe trainers zijn Moniek en Iwan. Moniek wil  zich verder ontwikkelen als trainster, mogelijk ook 35 
zwemles leren geven.  Er is contact hierover met Gert. 36 
 37 
De certificering van de zwemvaardigheidsdiploma’s gaat op de schop, er worden extra eisen gesteld 38 
aan het zwembad, het lesprogramma en aan de trainers, die d.m.v. een aparte cursus een extra 39 
certificaat moeten hebben. Vervolgens moeten de trainers ook af en toe bij andere 40 
zwembaden/verenigingen het afzwemmen gaan beoordelen. Als eerste wordt dit bij het snorkelen 41 
ingevoerd, later ook bij de andere zwemvaardigheidsdiploma’s.  42 
 43 
Bij de Boei zijn Niels en Sanne de trainers en Bernard valt in wanneer nodig. 44 
 45 
Martine en Annelies kunnen op de zaterdag wel hulp en/of vervanging bij ziekte/vakantie. 46 
We hebben een brief gehad van Bas, om aan te geven dat hij wil helpen training te geven. 47 
Hij moet nog gevraagd worden.  48 
 49 
Werkzaamheden voor bestuur en andere zaken. 50 



 

Christiaan wil wel helpen bij de website met Martin Hommes. 51 
 52 
Activiteiten: nu de pandemie op zijn retour is kan er weer wat worden georganiseerd. Bijvoorbeeld: 53 
de winterloop, suppen, bbq, jeugduitjes. 54 
 55 
Het jeugdbestuur mag wel uitgebreid worden, bijvoorbeeld met iemand van de Boei. 56 
 57 
Financieel: Petra legt uit hoe het allemaal zit. De lening bij de Beemden is bijna terugbetaald. 58 
Rik vraagt waarom de korting op de contributie niet 100%, maar wel 80%?  59 
Antw: Om een beetje inkomsten te houden, is voor 80% gekozen.  Voor eventuele extra kosten, die 60 
op ons af konden komen. 61 
We konden het niet weer met 40% doen omdat er meer zwemuren waren uitgevallen. 62 
Misschien was 2x 40% korting over twee kwartalen ook een optie. 63 
De rekening van de KNZB en ledenlijst kan naar de penningmeester worden gestuurd. Petra ik kon in 64 
het verleden niet in Sportlink komen en kreeg geen bericht wanneer er facturen klaar stonden. Dit is 65 
inmiddels opgelost. Kreeg ook geen bericht zodra er een factuur binnen was. 66 
 67 
De badhuur blijft dit jaar hetzelfde. 68 
Een aantal leden heeft verschuldigde contributie na opzegging niet betaald. Met deze onvoorziene 69 
inkomstenvermindering (totaal ca. €1400) is rekening gehouden in de begroting. De niet inbare 70 
contributie zal worden afgeschreven in 2022.  71 
 72 
Kascommissie; Rik Bos en Jeroen Doornbos. 73 
Alles is gecontroleerd en goed gekeurd! 74 
 75 
Het bad sluit straks voor 2 maanden i.v.m. het vernieuwen van het dak. 76 
 77 
Petra wil graag de TC-extern overnemen, i.p.v. penningmeester. 78 
 79 
Mark heeft een schema gemaakt voor de 4-jaars termijnen van de bestuursleden i.v.m. de 80 
bestuursverkiezingen. Hopelijk kunnen we nu de pandemie op zijn retour is mensen weer makkelijker 81 
benaderen voor een bestuursfunctie. 82 
 83 
Speerpunten voor 2022: 84 

• Trainingen speels en afwisselend maken voor de kids.  85 
• Ledenwerving, website verbetering, reclame maken, bij evenementen ons laten zien. 86 

Schulden naar beneden d.m.v. acties organiseren, sponsorwerving, verkennen subsidie 87 
mogelijkheden.  88 

• Automatische incasso regelen.  89 
• Veilig sporten, VOG’s.  90 
• Vrijwilligers werven voor activiteiten en/of bestuursfuncties.  91 
• Sportlink ledenadministratie.  92 
• Cursus voor trainer en bestuur.  93 
• Wedstrijdzwemmen, Splash programma. 94 

 95 
Hopelijk wordt het er met Sportlink gemakkelijker op wat betreft de ledenadministratie, contributie 96 
en de groepsindeling 97 
 98 
Over de automatische incasso gaan Willem-Jan en Petra afspraken maken bij de Rabobank voor een 99 
incassocontract. 100 
  101 



 

Rondvraag: 102 
Christiaan stelt voor om de trainers te wisselen met Boei en Ducdalf, om elkaar weer enthousiast te 103 
krijgen.  104 
Martine: De zaterdaggroep is een grote groep en is straks klaar met alle diploma’s. Hoe verder?  105 
Willem-Jan: Proberen om weer stukjes in de krant te krijgen over het diploma zwemmen en andere 106 
activiteiten. Of in de OC, Noorderkrant? 107 
Petra: Gaan we nog een leuke activiteit doen voor de sluiting die op 4 juli is. Voor iedereen!  108 
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